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REFERAT FRA BANEUDVALG 

 

24. april 2024 

10:30 – 11:45 (M1) 

 

Medlemmer: Erwin Berngruber, Christian Vogensen, Ulrik Sørensen, Jesper 

Lund, Anette Buun Syvertsen 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Formål og mødefrekvens 
 

3. Status på banen 
 

4. Status på projekter 
 

5. Projekter henover året 
 

6. Eventuelt 
 

 
Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt med tilføjelser 

Ad 2 Formål mødefrekvens  

På baneudvalgsmøder vil indholdet primært være drøftelse af forhold, der er af 

mere langsigtet karakter. Spørgsmål vedrørende drift og kommunikation til 

medlemmer om aktuelle baneforhold udsendes via sekretariatet, som ugentlig 

holder møde med chefgreenkeeperen. 

Mødefrekvensen planlægges i første omgang til at være ca. 2 uger forud for 

bestyrelsesmøder, hvor baneudvalget kan forelægge sine indstillinger til 

bestyrelsesbeslutninger. 

 

Ad 3 Status på banen 
Vi er som alle andre golfklubber ramt af et usædvanligt vådt vejr, som i den grad 
har forsinket baneåbningen, og som desværre ser ud til at forsinke fuld baneåbning 
lidt endnu, med mindre Vor Herre snart giver os varme og tørt vejr. 
Væksten i græsset på greens er ikke kommet i gang, og det sker ikke, før vi får 
døgntemperaturer omkring 10 plusgrader. 
Græsset på fairways og i rough trives derimod rimelig godt. Dette skyldes især at 
med længere græsstrå har væksten andre betingelser end væksten på greens.  
 
Indkøring af robotterne går planmæssigt. Der er er fortsat en række justeringer, der 
skal gennemføres for at opnå det optimale resultat. Der er våde områder, hvor selv 
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de lette Luba robotter endnu ikke har kunnet ”søsættes” ,  og det giver 
pletter af høj græsvækst. 
Robotterne vil også senere blive indkørt ved teestederne. 
 
På par 3 banen jongleres med små/store robotter og valget falder nok ud til fordel 
for den lille Luba model, men også her er der udfordringer med vand. 
 

Ad 4 Status på projekter 
Der er givet tilladelse til egen brøndboring. Det bliver bestyrelsen, der skal træffe 

beslutning om igangsættelse og finansiering. 

Nye skilte på banen er bestilt og i produktions proces. Design udkastet skal omkring 

Erhvervs- og sponsorudvalget, så designet kan endelig fastlægges (Anette+ Ulrik). 

Vores udviklingsplan (SWOT analysen) https://www.mollerupgolfclub.dk/ vil være 

vores pejlemærke for større projekter.  

Ad 5 Eventuelt  
Nedslagsmærker er en tilbagevende udfordring. Vi vil fra sæsonstarten gøre en 
ekstraindsats og fremlægger forslag på førstkommende bestyrelsesmøde til en 
medlems motiverende model. 
 
Reparation af dræn under vejen ved hul 9, så oversvømmelse ud over vejen ikke 
forekommer, afventer ifølge entreprenøren bedre vejr. 
  

 

Baneudvalget 24. april 2024 
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